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URBROJ: 2170-1-03-00-23-8 
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ZAPISNIK 
S 2. SJEDNICE VMO KRIMEJA 

 
 

2. sjednica VMO Krimeja održana je 17.07.2023. (ponedjeljak) s početkom u 19 sati u prostorijama 
MO Krimeja – Kumičićeva 50. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Boris Mijolović, predsjednik VMO VMO 
- Danijela Bradamante, članica VMO 
- Lucio Eškinja , zamjenik predsjednika VMO 
- Josip Dovolić, član VMO 
- Kristina Dumić Červar, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 
Valentino Bonata, članica VMO  
 

  
Sjednicu je otvorio  predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED: 
 

1. Program rada Vijeća MO Krimeja za 2024. godinu – prijedlog  
2. Preraspodjela sredstava u programu Dan mjesnog odbora 
3. Aktivnosti, inicijative, održani sastanci s temom problematika Kontejnerskog terminala - 

obavijest 
4. Razno 

 
 
 
AD 1  
Predsjednik Vijeća dao je na raspravu prijedlog programa rada Vijeća MO Krimeja za 2024. 
godinu. U okviru programa planirana su slijedeća događanja: Pusni dani na Krimeji, Dan žena, 
Dan oslobođenja Krimeje, Dan mjesnog odbora, Dan starijih osoba, Doček djeda Božićnjaka, 
U susret novoj godini i zdravstevni program. Usvajanjem prijedloga Programa rada usvaja se i 
financijski plan VMO Krimeja za 2024. godinu. 
 
Zaključak:  
Vijeće je usvojilo Program rada i Financijski plan VMO Krimeja za 2024. godinu. 
 
 
 
 
 



 
 
AD 2 
Predsjednik Vijeća upoznao je prisutne da je potrebno izvršiti preraspodjelu sredstava 
po pozicijama u programu Dan mjesnog odbora.  
 
 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                           
AD3 
Predsjednik je upoznao prisutne s pokrenutim inicijativama, održanim sastancima i 
suradnjama sa susjednim mjesnim odborima (Pećine,Centar Sušak)  na temu buke s 
kontejnerskog termilana na Brajdici. Na panel raspravi koja je održana s navedenom 
problematikom naglašena je potreba za osnivanjem koordinacije sušačkih mjesnih odbora koji 
bi kroz nju pokrenuli i vodili procese i inicijative na mjesnoj razini radi rješavanja istaknutih 
problama. 
 
Zaključak: 
Vijeće je informacije primilo na znanje. 
 
 
 
AD4 
RAZNO 
Vijeću se obratila gđa. Brigita Miloš s pisanim zahtjevom: 

1. za postavljanjem solarnih lampi, koša za otpatke i spremnik s vrećicama za sakupljanje 
psećeg izmeta u Spomen parku na križanju Kumičićeve i Ulice Krimeja,  

2. preregulacija semafora na pješčkim prijelazima na križanju Kumičićeve, Kvaternikove i 
Ulice Krimeja 

3. adekvatnije rješenje odlaganja smeća u Ulici Krimeja, preko puta toplane i kbr. 12          
 
 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje i o problematici će se obavijestiti nadležne 
službe. 
 
 
 
Sjednica je završila u 20.30 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu    
               samoupravu 

 
 
 

Predsjednik VMO Krimeja 
    Kristina Dumić Červar  Boris Mijolović 

 
 
 

  
   

  


